


FOOD QUALITY AND SAFETY
食品质量与安全

The search for innovation of plant 888 is constant and aims to meet the strictest 
quality standards in the foreign market in the animal protein segment. We are 
constantly concerned with the quality of our products, carrying out the most 
wide-ranging monitoring procedures before and during operational processes, 
in which samples are periodically evaluated and collected for laboratory 
analysis.

工厂888不断地开辟和追求创新，并且随着国外市场食品领域对动物蛋白越来越严格的质量要求
而提高我们的标准。我们始终关注产品的质量和安全，在生产过程之前和过程中执行最广泛的监
控程序，定期评估和收集样品进行实验室分析。
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Humaitá 拥有超过31,000平方米的运营空间，是牛副产品行业中广受信赖的888品牌的拥有
者。我们专注于品质和传统，以卓越的产品赢得客户的信赖。
我们的专业团队严格执行质量控制管控，确保牛副产品在安全性和口感上始终达到最高标准
。
感受 Humaitá 对卓越品质的坚持为您的业务带来的独特优势。

Humaitá, with over 31,000 square meters of operational space, owns the 888 
brand, which is one of the most reliable name in the beef offal industry. Our 
commitment to quality and tradition is evident in every product we produce.
Our team of skilled professionals employs rigorous quality control measures to 
ensure that our beef offals meet the highest standards of safety and taste. 
Experience the difference that Humaitá's commitment to excellence can make 
in your business.

WHO WE ARE
关于我们

OUR MISSION
我们的使命

Guarantee the quality of proteins in the 
most varied markets through a lasting 
relationship, thus forming a partnership 
through products of the highest quality 
and safety to our customers. 

在最多样化的市场中保证蛋白质的质量， 通过
为我们 的客户提供最高质量和安全的产品来寻
求持久的合作 伙伴关系。



BEEF OFFALS
牛副

Omasum
百叶

Honeycomb
金肚

Aorta
心管

Tongue
牛舌

Tendon A
蹄筋

Tripes
牛肚
7 units

Aproximate
Carton Weight: 19Kg

58 units
Carton Weight: 20Kg

74 units
Carton Weight: 20Kg

180 units
Carton Weight: 20Kg

27 units
Carton Weight: 24,3Kg

100 units
Carton Weight: 25Kg



Tel: +55 11 97025-2606
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